
 
 
   

 

 

 
Postadresse Telefon: +47 51507090 
Postboks 355 Forus, 4067 STAVANGER postmottak.barnehage@stavanger.kommune.no 
Besøksadresse www.stavanger.kommune.no 

Boremarkveien 2 Org.nr. 964965226 
  

Referat 

 
 

 

Klikk eller trykk her for å skrive inn tekst. 

 

Samarbeidsutvalg 19.10.2023 

Tilstede: Elisabeth Grønn Knutsen (ansatt representant) leder, Siw Helen Obrestad Watts 

(foreldrerepresentant) nestleder, Sonja Hagevik (foreldrerepresentant) medlem, Sidsel Strand (ansatt 

representant) medlem og Erlend Norheim virksomhetsleder og sekretær 

 

Sak nr:  

1 Godkjenning av møte innkalling: 

Godkjent. 

Virksomhetsleder hadde følgende kommentar: i sak 9 om mat, er det 

glemt at det foreslås at matpenger økes med 6%. 

2 Konstituering av samarbeidsutvalget og valg av leder: 

Elisabeth Grønn Knutsen (ansatt representant) leder 

Siw Helen Obrestad Watts (foreldrerepresentant) nestleder 

Sonja Hagevik (foreldrerepresentant) medlem  

Sidsel Strand (ansatt representant) medlem 

3 Godkjenning av årsplan: 

Virksomhetsleder informerte kort om innholdet i planen og hvordan 

barnehagen jobber med planen og om hvordan en planlegger og jobbe 

med årsplanen i fremtiden. 

Årsplanen ble godkjent av samarbeidsutvalget. 

4 Informasjon fra styrer: 

- Oppgaver og formål til samarbeidsutvalget 

- Barnehagens økonomi 

- Informasjon om ny «bruksanvisning» leie av lokal 

- Informasjon om barnehagens sykefraværs tall 
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Virksomhetsleder informerte følgende: 

 

Samarbeidsutvalget skal være rådgivende, kontaktskapende og 

samordnende organ der de skal få fremlagt saker av viktighet. 

 

Barnehagen har et økonomisk merforbruk på 4,5% så langt i år. 

 

Det ble framvist ny bruksanvisning for bruksanvisning av leie av lokal- 

denne blir tatt i bruk fra nå. 

 

Barnehagen har høyt sykefravær, dette er en utfordringer i svært mange 

barnehager i Norge. Det jobbes konstant med å minske fraværet. Til nå i 

år har barnehagen fravær på 12,6 %. august, september og oktober har 

det vært lavere sykefravær. 

5 Rundt jul og påske når barn og personell har fri, er det viktig at foreldre ikke 

skriver at barnet kommer i barnehagen uten å benytte plassen. Da går vårt 

gode personell glipp av kjærkomment fri.  

Ber su om og formidle dette videre til foreldre. 

Samarbeidsutvalget vil ta oppfordringen videre til FAU. 

6 Pynte avdelingene til jul: 

I Jåttå universitetsbarnehage har det vært tradisjon på mange avdelinger å 

pynte avdelingen til jul- dette har ansatte brukt fritiden sin og egne penger på.  

Som en gest til de ansatte og barna- foreslår VL at fau tar ansvar for å pynte 

avdelingene til jul. Et poeng at avdelingene blir pyntet på noenlunde samme 

nivå og til samme tid. 

Samarbeidsutvalget vil ta oppfordringen videre til FAU og gi en 

tilbakemelding.  

7 Halloween: 
Barnehagen markerer ikke dette, men følger barns spor, er det noen barn som 
er ivrige på dette temaet vil personalet stimulere og bygge videre på dette.  
 
Samarbeidsutvalget tok saken til etterretning. 

8 Sykkel i barnehagen: 

Hvordan stiller su seg til bruk av sykkel: 

- Som en avgrenset aktivitet som styres av ansatt om når og hvor 
- Som i dag, der en sykler på avgrenset område. 

 

Samarbeidsutvalget ønsker fortsatt bruk av sykkel, ber om at personalet 

er årvåkne når barn bruker sykler for å minimere mulighetene for 

ulykker. Viktig at det kun sykles på asfaltområde som det er tillat å sykle 

på. 

9 Info om mat: 

For å få til et mattilbud i Jåttå universitetsbarnehage som er: 
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- Likeverdig på våre 16 avdelinger.  
- Lite matsvinn. 
- Økonomisk forsvarlig. 

 
Ønsker vi nå å etablere en matstandard lik for alle avdelinger: 

- Frokost: 4 dager i uken serveres grøt med topping. Spiser ikke barnet 
grøt, serveres gryn og melk, hovedregelen er grøt. 5. dag i uken serveres 
det melk, korn og topping 

- Lunsj: 3 dager i uken serveres brødmåltid som lunsj. Dette skal være et 
smøremåltid der barna deltar. Det skal serveres ulikt pålegg samt agurk 
og paprika. 

- Frukt måltidet: 1-2 knekkebrød med smør og en halv frukt (pære, eple, 
banan). 

 
Presiseringer: 

- Lunsj er hovedmåltidet. Frokost er et lettere måltid og fruktmåltidet er et 
mellommåltid. 

- Det skal ikke settes frem brødmat og pålegg når det serveres varmlunsj, 
grøt til frokost eller under fruktmåltidet. 

- Innspill og andre forslag tas med matansvarlig på fløy. 
- Denne matstandarden ser jeg nødvendig å innføre for å kunne sikre et 

likeverdig mattilbud som er økonomisk forsvarlig. 
 

Mat standarden er tatt opp i matgruppemøte og deltakerne har tilsluttet seg 

dette.  

Virksomhetsleder informerte om at det i fjor ble brukt 350000 kr mer en 

det er budsjett for på mat og så langt i 2023 er det et merforbruk på 

100000 kr. 

Denne matstandaren er slik som mattilbudet i barnehagen er tiltenkt- de 

siste årene har det på enkelte avdelinger vært gitt et mattilbud utover 

hva som er tiltenkt og hva en har økonomiske rammer til. 

Virksomhetsleder informerer også om at i utgangspunktet skal barna ha 

grøt til frokost eller melk og havregryn, og at en må jobbe mot dette. 

Ingen barn skal gå sultne og vil få et alternativ om en ikke spiser grøt. 

Fruktmåltidet er et mellommåltid mellom lunsj og middag. Personalet 

har fått beskjed om at det kan tilbys en smørost i tillegg til smør på 

knekkebrødet. Ser personalet at barn har behov for mer en frukten og to 

knekkebrød vil barna som har behov for dette, få det. I alt personalet 

gjør brukes faglig skjønn- det gjøres det også omkring mat.  

Samarbeidsutvalget tok saken til orientering. Samarbeidsutvalget 

ønsker ikke å øke matpenger nå, men ber virksomhetsleder om å se en 

periode om en får stabilisert matbudsjett og at en kan unngå å øke 

matpenger. Prisstigningen vil i såfall være på 6% som utgjør 30 kroner 

som reflekterer prisøkningen på mat i 2023. Samarbeidsutvalget ber 

også barnehagen om å minske mat svin i størst mulig grad og være 

kreative i hvordan en gjenbruker matrester.  

10 Trygt og godt barnehagemiljø og utarbeidelse av ny plan for arbeidet- se 

vedlegg. SU har ønsket en gjennomgang av plan. 
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Handlingsplan for 

trygt og godt barnehagemiljø JUB.docx
 

Virksomhetsleder informerte kort om innholdet i planen og hvordan 

barnehagen jobber omkring dette. 

11 Statistikk fra barnehagens system for avvik i perioden 17.05.23-20.9.23  

Type avvik/melding: Antall: 

Skade/uhell barn 20 

Utagering barn 5 

Port åpen 1 

Batteri på avveie  

Brudd på personvern  

Bygningsmessig i ustand 5 

Barn forsvunnet fra 
barnehage/tur/hoppet over gjerde 

6 

Personvern 1 

Diverse 2 

 

JUV jobber med å øke antall rapporterte avvik som de ansatte innrapporterer- 

slik at vi kan få en statistikk som er mer reel og slik få jobbet mer 

kunnskapsbasert og målrettet omkring forbedringsområder.  

I neste samarbeidsutvalg møte vil virksomhetsleder informere mer 

omkring de ulike kategoriene og vise innholdet i ulike avvik slik at su får 

mer konkret innsikt. Samarbeidsutvalget tok saken til orientering. 

12 Saker fra fau: 

Nye refleksvester - status?  

Mulighetene for å få Bjørnis til barnehagen, ifm brannverndag eller lignende 

Bruk av sykkel i barnehagen - Blir innskjerpingene overholdt? Hvilke 

alternativer finnes? Tas opp med FAU etter SU møtet.  

Pris for mattilbudet. Finnes det en øvre grense for matpriser i barnehagen og 

hvordan stiller dette seg i forhold til de som sliter økonomisk fra før.  Hvordan 

skal begrensninger ift maten gjøres? Opplever at mat som er blitt tilbudt før, 

nå er fjernet. Som for eksempel smoothie eller mulighet for knekkebrød som et 

supplement til grøt på morgenen.  

Generelt gift at alle avdelingene skal ha samme rutiner/tilbud - opplever 

forskjeller her.  

Barns deltakelse i matlaging på avd. /pedagogiske rammer rundt dette. 

Variasjon i avd. i fht til informasjon, Månedsbrev, oppstarts samtale, 

foreldresamtale- bør være likt i fht avdelingene. 
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Virksomhetsleder vil søke om å få Bjørnis ut ved neste brannøvelse, det 

er forsøkt dette tidligere- uten hell. 

Det er kjøpt inn nye vester til flere avdelinger. 

Virksomhetsleder tar tilbakemelding om at enkelte foreldre opplever 

ulikheter (tur, månedsbrev, overgang liten- stor avdeling) mellom 

avdelinger på stort alvor og vil undersøke og jobbe med dette. Saken vil 

bli tatt opp på neste samarbeidsutvalgsmøte.  
 

 

Referent Erlend Norheim 

 

 

 

  


